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1  ΣΤΑ ΚΕΝΤΡΑ ΥΓΕΙΑΣ Δίωρες στάσεις από τους
γιατρούς

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

17-10-2018

Επιφάνεια: 58.19 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΤΑ ΚΕΝΤΡΑ ΥΓΕΙΑΣ

Δίωρες σχάσεις 
από τους γιατρούς
Με δίωρες στάσεις εργασίας από τις 7 
μ.μ. έως τις 9 μ.μ. απαντούν οι γιατροί 
των Κέντρων Υγείας (μονάδες πρώην 
ΕΟΠΥΥ-ΠΕΔΥ), στην απόφαση του 
υπουργείου Υγείας και της 1ης Υγει
ονομικής Περιφέρειας Αττικής να επι
μηκύνουν κατά δύο ώρες τις ώρες λει
τουργίας σε δέκα μονάδες του Λεκα
νοπεδίου. Στην πράξη αυτό σημαίνει 
ότι οι γιατροί θα απεργούντις επιπλέ
ον δύο ώρες που καλούνται να εργα
στούν. Υπενθυμίζεται ότι ο Σύλλογος 
Επιστημονικού Υγειονομικού Προσω
πικού ΕΟΠΥΥ-ΠΕΔΥ Αττικής αντιδρά 
στη διεύρυνση του ωραρίου, κατηγο
ρώντας το υπουργείο Υγείας ότι δεν 
λαμβάνει υπόψη τις μεγάλες ελλεί
ψεις σε προσωπικό και εργαστήρια.
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1  Ξεκινούν μετρήσεις απο τον «Δημόκριτο» για τις
οσμές

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 23 Ημερομηνία
έκδοσης:

17-10-2018

Επιφάνεια: 200.98 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΤΗΝ ΠΕΡΙΟΧΗ ΚΕΡΑΤΣΙΝΙΟΥ-ΔΡΑΠΕΤΣΩΝΑΣ

Ξεκινούν μετρήσεις απο τον 
«Δημόκριτο» για τις οσμές
ΥΣΤΕΡΑ ΑΠΟ ΕΝΑΜΙΣΗ χρόνο 
γραφειοκρατικών διαδικασιών 
άνοιξε ο δρόμος για τη διερεύ- 
νηση του προβλήματος των 
οχληρών οσμών στην ευρύτερη 
περιοχή Δραπετσώνας-Κερατσι- 
νίου, καθώς εγκρίθηκε από το 
Ελεγκτικό Συνέδριο η Προγραμ
ματική Σύμβαση της Περιφέρειας 
Αττικής με το ΕΚΕΦΕ «Δημόκρι
τος» για τις μετρήσεις ποιότητας 
της ατμόσφαιρας για τον ποιοτικό 
και ποσοτικό προσδιορισμό των 
ρύπων και της πηγής τους.

Το ερευνητικό πρόγραμμα, 
ύψους 316.000 ευρώ, χρηματο
δοτείται από την Περιφέρεια Αττι
κής και θα υλοποιείται παράλληλα 
με δύο έργα που βρίσκονται σε 
εξέλιξη: τη μέτρηση της ατμοσφαι
ρικής ρύπανσης στην περιοχή του

λιμανιού του Πειραιά, που διερευ
νά το Εθνικό Αστεροσκοπείο Αθη
νών, και τον έλεγχο της ποιότητας 
των θαλασσίων υδάτων, που πα- 
ρακολουθείται από το ΕΛΚΕΘΕ.

Τα τρία ερευνητικά προγράμ
ματα που σχεδιάστηκαν από την 
Περιφέρεια Αττικής σηματοδο
τούν, πρώτη φορά, μια συνολική 
και συστηματική στρατηγική διε- 
ρεύνηση της μόλυνσης του περι
βάλλοντος στην ευρύτερη περι
οχή. «Είναι φανερό ότι η τήρηση 
των διαδικασιών διαφάνειας και 
νομιμότητας δημιουργεί στις πε
ρισσότερες περιπτώσεις σοβαρές 
καθυστερήσεις στην υλοποίηση 
των έργων», δήλωσε χθες ο αντι- 
περιφερειάρχης Πειραιά Γιώργος 
Γαβρίλης, εηισημαίνοντας ότι 
με την απόφαση αυτή ανοίγει ο

δρόμος για την υλοποίηση ενός 
σημαντικού προγράμματος που 
αφορά την προστασία του περι
βάλλοντος και την ποιότητα ζωής 
των κατοίκων.

Υπενθυμίζεται ότι τα τελευταία 
δύο χρόνια το σοβαρό πρόβλημα 
των οχληρών οσμών στην ευρύτε
ρη περιοχή του Πειραιά τείνει να 
μετατραπεί σε μόνιμο φαινόμενο, 
προκαλώντας την εύλογη ανησυ
χία των κατοίκων και υποβαθμί
ζοντας την ποιότητα ζωής. Μέχρι 
σήμερα δεν έχει καταστεί εφικτός 
ο εντοπισμός της πηγής ρύπανσης, 
ούτε ο ποιοτικός και ποσοτικός 
προσδιορισμός των ρύπων και, 
επομένως, δεν είναι δυνατόν να 
προσδιοριστούν οι επιπτώσεις στη 
δημόσια υγεία.

ΧΡΙΣΤΙΝΑ ΠΑΠΑΣΤΑΘΟΠΟΥΛΟΥ
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1  Αυτοψία Καλαφάτη στα νοσοκομεία
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
17-10-2018

Επιφάνεια: 44.42 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αυτοψία 
Καλαφάτη 
στα νοσοκομεία
Τα νοσοκομεία «Γ. Γεννημα- 
ιάς», «ΑΧΕΠΑ» και «Θεαγέ- 
νειο» επισκέφθηκε ο βουλευ
τής Α’ Θεσσαλονίκης της Ν.Δ., 
επικεφαλής της Δημοτικής 
Παράταξης «Εντάξει», Σταύ
ρος Καλαφάτης, ο οποίος 
συνεχάρη για την προσφορά 
γιατρούς, νοσηλευτές και γε
νικότερα το ανθρώπινο δυνα
μικό των ιδρυμάτων. Ωστόσο, 
κατά την αυτοψία του κατέ
γραψε σημαντικά κενά στον 
αριθμό και τις ειδικότητες του 
νοσηλευτικού προσωπικού.

ΑΓΓ.ΑΓΓ.
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1  Πρώτο πάρκο στην Ελλάδα για άτομα που πάσχουν
από άνοια

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ ΤΗΣ
ΒΟΡΕΙΑΣ ΕΛΛΑΔΑΣ

Σελ.: 1,21 Ημερομηνία
έκδοσης:

17-10-2018

Επιφάνεια: 505.6 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Θεσσαλονίκη: 
Το πρώτο πάρκο 

για ασθενεις 
μεΑλτσχάιμερ!

Σπουδαίο έργο από τον Δήμο 
Πυλαίας-Χορπάτη. ■ 21
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1  Πρώτο πάρκο στην Ελλάδα για άτομα που πάσχουν από άνοια
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ ΤΗΣ

ΒΟΡΕΙΑΣ ΕΛΛΑΔΑΣ
Σελ.: 1,21 Ημερομηνία

έκδοσης:
17-10-2018

Πρώτο πάρκο στην Ελλάδα για 
άτομα που πάσχουν από άνοια

Η μακέτα τον πάρκου για άτομα με άνοια και Αλτσχάιμερ

■ 0 Anpos Πυλαίας - Χορτιάτη 
αναβαθμίζει την ποιότητα 

ζωίας των πολιτών 
xtopis αποκλεισμούε

Ρεπορτάζ
ΒαγγέΗης ΓτοΑάκης
vstolakis@dimokratianews.gr

Ε
να πρότυπο πάρκο, χώρο αναψυ
χής και διασκέδασης -το πρώτο 
στπν Ελλάδα- για ασθενείς με νόσο 
Αλτσχάιμερ και άνοια δημιουργεί ο 
Δήμος Πυλαίας - Χορτιάτη. Το έργο, 
συνολικού προϋπολογισμού 1.500.000 ευρώ, 
έχει ως στόχο να συμβάλλει στη διατήρηση του 

τοπίου και της γειτονιάς και στην αναβάθμιση 
της ποιότητας ζωής των πολιτών χωρίς απο
κλεισμούς. «0 βασικός και πρωτότυπος στό
χος που επιδιώκεται μέσω του πάρκου είναι η 
εξυπηρέτηση της αυτονομίας και της ψυχικής 
και σωματικής υγείας των ατόμων με άνοια - 
Αλτσχάιμερ και των φροντιστών τους» αναφέ
ρει στη «δημοκρατία» ο δήμαρχος της περιο
χής Ιγνάτιος Καϊτεζίδης. Το πρότυπο και και- 
νοτόμο πάρκο εντάσσεται στο πλαίσιο της ολι
κής ανάπλασης του οικοδομικού τετραγώνου 
συνολικού εμβαδού 3.014 τ.μ., στο οποίο βρί
σκεται και η πλατεία Αγίας Γλυκερίας, που θα 
γίνει φιλική σε άτομα με άνοια και Αλτσχάιμερ.

Πρόσβαση και ασφάλεια
Το πάρκο βρίσκεται στην περιοχή Κωνσταντι- 
νουπολίτικα. Σύμφωνα με τη μελέτη, η ανά
πλαση στοχεύει στη δημιουργία ενός ιδανι
κού πυρήνα καθημερινής συγκέντρωσης και 
ήπιων δραστηριοτήτων των παιδιών και των 
περίοικων.

0 χώρος σχεδιάστηκε ως «πράσινη» πλα
τεία και προσφέρει θερμική άνεση, οπτική και 
ακουστική άνεση, περιορισμό των στεγανο
ποιημένων επιφανειών, περιβαλλοντική ψυ
χαγωγία και εκπαίδευση. Μεταξύ άλλων, τη
ρούνται οι βασικές αρχές σχεδιασμού για άτο
μα με άνοια, όπως είναι ο προσανατολισμός, η 
οικειότητα, η μείωση ερεθισμάτων και η ασφά
λεια μέσω της δημιουργίας προσβάσιμου και 
προσπελάσιμου δημόσιου χώρου.

Μεταξύ άλλων, ο σχεδιασμός περιλαμβά
νει μονοπάτια εύκολης πλοήγησης με ξεκάθα
ρες πορείες και ειδική σήμανση. Το έργο, που 
έχει εγκριθεί και αναμένεται να ολοκληρωθεί

σε περίπου έναν χρόνο, γίνεται έπειτα από συ
νεργασία που είχε ο Δήμος Πυλαίας - Χορτιά
τη με την πρόεδρο και τα μέλη του Δ.Σ. της Πα
νελλήνιας Ομοσπονδίας Νόσου Alzheimer και 
Συγγενών Διαταραχών.

«Η Αυτοδιοίκηση πρέπει να έχει τον πρώ
το λόγο στην αντιμετώπιση των κοινωνικών 
ζητημάτων, που είναι πιο έντονα στις σύγ
χρονες πόλεις, θέλουμε να κάνουμε την πό
λη μας φιλική και σε άτομα με άνοια. Εχου
με κοινωντκό πρόσωπο και το αποδεικνύουμε 
με κάθε ευκαιρία» σχολιάζει στη «δημοκρα
τία» ο δήμαρχος Πυλαίας - Χορτιάτη Ιγνάτι
ος Καϊτεζίδης.
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1  «Το "υπερσύγχρονο" κέντρο υγείας Ευόσμου»
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
17-10-2018

Επιφάνεια: 190.53 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Το "υπερσύγχρονο" 
κέντρο υγείας 
Ευόσμου»
Τις απαράδεκτες συνθήκες εξυπηρέτησης στο κέντρο υγείας 
Ευόσμου καταγγέλλουν κάτοικοι στη Θεσσαλονίκη.

«Κέντρο υγείας Ευόσμου... Ναι, ναι αυτό που εγκαινίασαν κι εγώ δεν ξέρω πόσες 
φορές. Συμβαίνει τώρα, πιο αργός πεθαίνεις κυριολεκτικά. Ο κόσμος περιμένει 
ώρες καρτερικά, οι γιατροί; Και οι νοσοκόμες φεύγουν από τις πάρα δέκα. Νού
μερα δεν υπάρχουν, α ναι συγγνώμη, υπάρχουν πάνω στο μηχάνημα, γραμμένα 
με στυλό, από ασύμμετρα κομμένες φωτοτυπίες. Σε μια ώρα έχουν εξυπηρετήσει 
μόνο 2 άτομα! Μιλάμε για ταχύτητα όχι αστεία! Υπερσύγχρονο σύστημα εξυπη
ρέτησης!».
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1  Στα άκρα για τις κάρτες τήρησης του ωραρίου
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
17-10-2018

Επιφάνεια: 637.15 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

Στα άκρα για τις κάρτες 
τήρησης του ωραρίου
► ΟΧΙ ΣΤΟ ΜΕΤΡΟ ΑΠΟ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΥΣ
Στα άκρα οδηγούνται οι σχέσειε διοίκησηε και 
εργαζομένων στο Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο 
με αφορμή την εγκατάσταση και λειτουργία συ- 
στήματοε ηλεκτρονικήε παρακολούθησηε για 
την προσέλευση και αποχώρηση του προσω
πικού στο νοσηλευτικό ίδρυμα. Οι εργαζόμενοι 
παρουσία κλιμακίου ms ΠΟΕΔΗΝ μετά από νέα 
γενική συνέλευση έστειλαν σαφέε μήνυμα στη 
διοίκηση ότι δεν πρόκειται να εφαρμόσουν το 
νέο σύστημα εάν δεν εξασφαλιστεί η ενιαία 
εφαρμογή του για το σύνολο του προσωπικού 
και κάλεσαν ooous εργαζόμενοί διαθέτουν 
μαγνητικέε κάρτεε να ns παραδώσουν στο σω
ματείο. Εξίσου oaqms ήταν όμω5 και η απάντηση 
ms διοίκησηε: «Το μέτρο είναι υποχρεωτικό, θα 
εφαρμοστεί και στα δύο νοσοκομεία ms Λάρι- 
oas και ο καθέναε as αναλάβει ns ευθύνε5 του 
εάν δεν το εφαρμόσει».

ΣΕΛ. 5
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1  Στα άκρα για τις κάρτες τήρησης του ωραρίου
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
17-10-2018

Στα άκρα για τις κάρτες 
τήρησης του ωραρίου
ΑΡΝΟΥΝΤΑΙ ΤΗΝ ΕΦΑΡΜΟΓΗ ΤΟΥ ΜΕΤΡΟΥ ΟΙ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ 
ΚΑΙ ΚΑΤΑΘΕΤΟΥΝ ΤΙΣ ΚΑΡΤΕΣ ΣΤΟ ΣΩΜΑΤΕΙΟ 
- Π. ΝΑΝΟΣ: «Ο ΚΑΘΕΝΑΣ ΑΣ ΑΝΑΛΑΒΕΙ ΤΙΣ ΕΥΘΥΝΕΣ ΤΟΥ»
Ρεπορτάζ: Δημ. Κατσανάκηε

Στα άκρα οδηγούνται οι σχέσειε διοίκησηε και ερ
γαζομένων στο Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο με 
αφορμή την εγκατάσταση και λειτουργία συστήμα- 
τοε ηλεκτρονικήε παρακολούθησηε για την προσέ
λευση και αποχώρηση του προσωπικού στο νοση
λευτικό ίδρυμα. Οι εργαζόμενοι παρουσία κλιμα
κίου τηε ΠΟΕΔΗΝ μετά από νέα γενική συνέλευση 
έστειλαν σαφέε μήνυμα στη διοίκηση ότι δεν πρό
κειται να εφαρμόσουν το νέο σύστημα εάν δεν εξα
σφαλιστεί η ενιαία εφαρμογή του για το σύνολο του 
προσωπικού και κάλεσαν όσουε εργαζόμενουε δια
θέτουν μαγνητικέε κάρτεε να τιε παραδώσουν στο 
σωματείο. Εξίσου σαφήε ήταν όμωε και η απάντηση 
τηε διοίκησηε: «Το μέτρο είναι υποχρεωτικό, θα 
εφαρμοστεί και στα δύο νοσοκομεία τηε Λάρισαε 
και ο καθέναε αε αναλάβει τιε ευθύνεε του εάν δεν

το εφαρμόσει». Το πρόβλημα τηε ηλεκτρονικήε πα- 
ρακολούθησηε για την προσέλευση και αποχώρηση 
του προσωπικού μετά τιε γνωστέε αντιδράσειε των 
εργαζομένων στιε αρχέε Οκτωβρίου συζητήθηκε εκ 
νέου χθεε το πρωί σε νέα γενική συνέλευση των ερ
γαζομένων του Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου με 
το σύνολο των εργαζομένων να κατηγορεί τη διοί
κηση για προχειρότητα αλλά και για διακρίσειε στη 
διαχείριση του προσωπικού, καθώε από την εφαρ
μογή του μέτρου εξαιρεί τουε γιατρούε του νοσο
κομείου.
Παράλληλα, επισημάνθηκε σε όλουε τουε τόνουε 
πωε καμία διαβούλευση δεν έγινε με τουε εργαζό- 
μενουε για ένα τόσο σοβαρό ζήτημα ενώ ανέδειξαν 
και το πρόβλημα του πάρκινγκ για το προσωπικό 
του νοσοκομείου, το οποίο προσέρχεται, όπωε ει
πώθηκε, ακόμα και 45 λεπτά με 1 ώρα νωρίτερα 
στην εργασία του προε αναζήτηση θέσηε στάθμευ-

σηε. Λίγο πριν το μεσημέρι το σωματείο εργαζομέ
νων με επικεφαλήε την πρόεδρο κα Ελευθερία Μα- 
λισιώτου επισκέφθηκε τον διοικητή του νοσοκομεί
ου κ. Παν. Νάνο και παρουσία του κλιμακίου τηε 
ΠΟΕΔΗΝ αποτελούμενο από τουε Τάσο Αντωνό- 
πουλο, Δημ. Ντούμπλια και Πέτρο Κετικίδη εξέφρα- 
σαν την πλήρη αντίθεσή τουε με την εφαρμογή του 
μέτρου με τον τρόπο που επιχειρείται να εφαρμοστεί 
αναπτύσσονταε την επιχειρηματολογία τουε από την 
οποία δεν έλειψαν και οι καταγγελίεε για παραχώ
ρηση των προσωπικών δεδομένων των εργαζομέ
νων σε ιδιωτική εταιρεία που ανέλαβε το έργο τηε 
παρακολούθησηε τηε προσέλευσηε και αποχώρη- 
σηε του προσωπικού.
Από την πλευρά του ο διοικητήε των δύο νοσοκο
μείων κ. Παν. Νάνοε υποστήριξε ότι το μέτρο είναι 
υποχρεωτικό και θα εφαρμοστεί και στα δύο νοσο
κομεία τηε Λάρισαε για να διευκολύνει τιε αμοιβέε 
των υπερωριών και των εξαιρέσιμων, ενώ στιε αν- 
τιδράσειε για την εξαίρεση τηε ιατρικήε υπηρεσίαε 
από την εφαρμογή τηε μαγνητικήε κάρταε δήλωσε 
ότι μαγνητικέε κάρτεε θα προμηθευτούν και οι για
τροί και τα μέλη ΔΕΠ, καθώε στον σχεδίασμά είναι 
η σύνδεση των μαγνητικών καρτών με την πρόσβα
ση στουε χώρουε πάρκινγκ.
Όσον αφορά στιε καταγγελίεε για τα ευαίσθητα προ
σωπικά δεδομένα, τιε απέρριψε υποστηρίζονταε πωε 
τη διαχείριση έχουν δύο εργαζόμενοι του νοσοκο
μείου, έναε διοικητικόε υπάλληλοε και έναε υπάλ- 
ληλοε του τμήματοε πληροφορικήε, και την ασκούν 
με κάθε μυστικότητα, όπωε επιτάσσει η σχετική νο
μοθεσία. «Όλεε οι υπηρεσίεε θα πάρουν μαγνητικέε 
κάρτεε και ο καθέναε θα αναλάβει τιε ευθύνεε του 
εάν δεν εφαρμόσει το μέτρο» κατέληξε ο κ. Νάνοε 
με τον εκπρόσωπο τηε Εκτελεστικήε Γραμματείαε 
τηε ΠΟΕΔΗΝ κ. Τάσο Αντωνόπουλο να καλεί όσουε 
εργαζόμενουε διαθέτουν μαγνητικέε κάρτεε να τιε 
παραδώσουν στο σωματείο εξαιρώνταε όσουε ερ- 
γαζόμενουε προσφέρουν τιε υπηρεσίεε τουε στο 
απογευματινό ωράριο του νοσοκομείου.
Ο κ. Αντωνόπουλοε μιλώνταε στουε εργαζόμενουε 
αμέσωε μετά τη συνάντηση άφησε ανοιχτό ακόμα 
και το ενδεχόμενο προσφυγήε στη δικαιοσύνη κατά 
του μέτρου με την κατάθεση ασφαλιστικών μέτρων 
εάν η διοίκηση εμμείνει στην εφαρμογή του, επι- 
βάλλονταε μάλιστα ποινέε στιε περιπτώσειε παρα
πτωμάτων σχετικών με το ωράριο.
*Αξίζει να σημειωθεί ότι μέλη του σωματείου εργα
ζομένων του Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου θεω
ρούσαν βέβαιη τη συνεργασία με το σωματείο ερ
γαζομένων του Γενικού Νοσοκομείου προκειμένου 
να υπάρξει συντονισμένη κοινή αντίδραση στην 
εφαρμογή του μέτρου.
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1  Απεργία των τραυματιοφορέων και συγκέντρωση
στο υπ. Υγείας σήμερα

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

17-10-2018

Επιφάνεια: 75.88 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

Απεργία των τραυματιοφορέων και συγκέντρωση 
στο υπ. Υγείας σήμερα

ΑΠΕΡΓΙΑΚΗ κινητοποίηση, την οποία καλύπτει και στηρίζει η Πανελ
λήνια Ομοσπονδία Εργαζομένων στα Δημόσια Νοσοκομεία (ΠΟΕΔΗΝ), 
έχει εξαγγείλει για σήμερα, η Πανελλήνια Ένωση Τραυματιοφορέων, με 
5ωρη στάση εργασίας στην Αττική 10.00-15.00 μμ. και 24ωρη απεργία 
για την περιφέρεια. Στις 12:30μ.μ. οι τραυματιοφορείς θα πραγματοποιή
σουν συγκέντρωση διαμαρτυρίας στο Υπουργείο Υγείας.
«Οι Τραυματιοφορείς που υπηρετούν στα Νοσοκομεία είναι κάτω του ορί
ου ασφάλειας, με αποτέλεσμα να υπάρχουν μεγάλες καθυστερήσεις στις 
διακομιδές των ασθενών. Πολλές φορές αναγκάζονται συνοδοί να μετα
φέρουν ασθενείς ή να περιφέρονται για εξετάσεις μόνοι τους αν και έκτα
κτα περιστατικά», αναφέρει η ΠΟΕΔΗΝ.
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1  «Φυματικοί στο ίδιο κτήριο με νεογνά»
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 8 Ημερομηνία

έκδοσης:
17-10-2018

Επιφάνεια: 182.92 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

«Φυματικοί στο ίδιο κτήριο 
με νεογνά»
Στην καταγγελία πως στο νοσοκομείο Άγιος Ανδρέας της Πάτρας 
νοσηλεύονται στο ίδιο κτήριο ασθενείς και νεογνά με φυματικούς 
προχώρησε η ΠΟΕΔΗΝ. Σύμφωνα αυτήν, οι φυμαπκοί «περιφέρο
νται ανενόχλητοι στον διάδρομο και τους θαλάμους άλλων κλινι
κών». Στην ανακοίνωση γίνεται λόγος για «απόλυτο παραλογισμό 
και άγνοια κινδύνου», ενώ η διοίκηση της ΠΟΕΔΗΝ καλείτον Παύ
λο Πολάκη να πάρει θέση, αφού πρόκειται για έναν μεγάλο κίνδυ
νο για τη δημόσια υγεία. Μεταξύ άλλων αναφέρεται:

«Τα φυματικά περιστατικά νοσηλεύονται σε κοινούς θαλάμους 
Νοσηλείας, περιφέρονται στο κτίριο αφού στο ισόγειο είναι τα 
εξωτερικά ιατρεία και πηγαίνουν για εξετάσεις. Επισκέπτονται 
άλλες κλίνες που στεγάζονται στους άλλους ορόφους του κτηρίου 
ανενόχλητοι. Στο συγκεκριμένο επταώροφο κτήριο, μαζί με τα 
φυματικά περιστατικά νοσηλεύονται ασθενείς σε παθολογικές 
κλίνες, καρδιοχειρουργικά περιστατικά. Επίσης γίνονται τοκετοί 
και φιλοξενούνται νεογνά! Και μπορούν να διέρχονται τα φυματικά 
περιστατικά και να έρχονται σε επαφή! Μεγάλος κίνδυνος μετάδο
σης της νόσου. Τόση προχειρότητα και επικινδυνότητα!».
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